
Statsråd Sandra Borch sendte en videohilsen til GPS i anledning den digitale  
styringsgruppesamlingen 10. januar. Over 120 personer fikk høre Borch åpne med 
å si at GPS representerer en svært viktig gruppe for grøntnæringen i Norge. Videre 
sa hun bl.a. at:

• Hun er imponert over næringens vilje til satsing og  
 utvikling.

• Hun ser at næringen har stått i, og står i, en krevende  
 situasjon knyttet til bl.a. arbeidskraft og kostnads- 
 utvikling, og at mulighetene for reduksjon av risiko  
 må diskuteres.

• Landbruk over hele landet og norsk matproduk- 
 sjon skal prioriteres .

• Grøntnæringen henter en svært stor del av inntekten  
 sin direkte fra markedet. Hele verdikjeden må ta  
 ansvaret for å ha innsikt i, og forståelse for, proble- 
 mene primærprodusentene har med økte kostnader. 

• Forbruket av og norskandelen av frukt, grønnsaker og bær skal økes. 
• Vi må spille på alle fortrinnene vi har i Norge. Det handler om å bygge  

 merkevaren norsk frukt og grønt. Nyt Norge merket er viktig.
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Sandra Borch

Selfie tatt av Jone Wiig («halv» foran i bildet). Mens de fleste av styringsgruppesamlingens 
deltagere satt foran hver sin skjerm, møttes (fra venstre) Jøran Wiig, Johannes Wiig, Ola 
Sunde, Andreas Wiig og Jone Wiig i et møterom på Vik i Rogaland.


